

NOTIS SEBUTHARGA

(TAWARAN TERBUKA)

Sebutharga adalah di pelawa daripada kontraktor-kontraktor dengan pendaftaran masing-masing yang masih sah laku selama 90 hari dari tarikh tutup tender bagi kerja-kerja berikut:-

Bil	No. Projek	Tajuk Sebutharga	Pendaftaran	Tarikh & Masa Lawatan Tapak	Tempat Berkumpul	Tarikh Tutup (Sebelum Jam 12.00 Tengah Hari)
1	QUO/OP/03/20 (DIST)	KERJA-KERJA PENGALIHAN PAIP SESALUR 600MM MS DAN 150MM DI SEDIADA SECARA PEMASANGAN S-BEND BERSAIZ 600MM MS DAN 150MM MS UNTUK CADANGAN MENAIKTARAF PEMBENTUNGAN KONKRIT "Ü-DRAIN" DI JALAN BANDAR BAHARU, SPS OLEH PIHAK JKR SPS	Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIP/CIDB), Grade G1, Category CE20 dan Permit C4 berdaftar dengan Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia – Maklumat Korporat / Perniagaan	14.5.2020 (Khamis) 9.30 pagi (WAJIB)	JABATAN OPERASI PBAPP JAWI COMPLEX, 1830, JALAN CHANGKAT, 14200 JAWI, SPS	2.6.2020 (Selasa)

Naskah Sebutharga akan dipamerkan mulai hari lawatan tapak pada waktu pejabat di Jabatan Perancang & Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Pulau Pinang.

Lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN mengikut tarikh yang ditetapkan seperti di atas. Kontraktor-kontraktor yang mempunyai syarat kelayakan/bidang pendaftaran seperti di atas dan berminat hendaklah berkumpul di tempat tersebut di atas.

Dokumen Sebutharga akan mula dijual selepas lawatan tapak pada waktu pejabat di Jabatan Perancang & Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd., L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, Pulau Pinang. Harga setiap naskah lengkap dengan Dokumen Sebutharga ialah RM50.00 dan bayaran harus dibuat dalam bentuk wang tunai atau bank deraf atas nama Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd. Bayaran ini tidak akan dikembalikan.

Dokumen Sebutharga hanya akan dijual kepada wakil kontraktor yang sah. Untuk maksud ini wakil kontraktor hendaklah hadir dengan membawa surat-surat pendaftaran ASAL seperti yang dinyatakan masing-masing di atas dengan setiap satu salinan fotostatnya untuk simpanan pihak Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang Sdn. Bhd.

Dokumen Sebutharga hendaklah dihantar melalui sampul surat yang dimeteri dan ditandakan dengan tajuk sebutharga di sudut sebelah kiri dan dialamatkan kepada:-

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF
PERBADANAN BEKALAN AIR PULAU PINANG SDN.BHD.
L4, ICT, PHASE 1B, LEVEL 4, KOMTAR,
10000 PULAU PINANG.

dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Perancang & Pembangunan, Perbadanan Bekalan Air Pulau Pinang, L4, ICT, Phase 1B, Level 4, KOMTAR, 10000 Pulau Pinang.

KETUA PEGAWAI EKSEKUTIF